
 
 

 
 
 

 
Aan  College van B en W te Zwolle 

Van  Fractie SP, Emile Hoogterp  

Onderwerp Asbest in scholen 

Datum  20 juni 2008 

 

Geacht college, 

 

In het kader van artikel 45 van het reglement van orde voor de gemeenteraad, wil ik namens 
de SP vragen stellen over asbest nabij scholen. 

 

Inleiding 
Onlangs las onze fractie het bericht over een tiental doden door asbest in scholen sinds 1993. 
Echter is meer dan de helft van de scholen nog nooit gecontroleerd op asbest.  
Asbest kan longziekte, tumoren aan de longcellen en aan het buik- en longvlies veroorzaken. 
Uit wetenschappelijk onderzoek komt naar voren dat alle soorten asbest schadelijk zijn. Elke 
blootstelling, hoe gering ook, houdt een zeker risico op kanker in. Sinds 1993 is daarom het 
gebruik van asbest verboden. Er blijken echter nog veel gebouwen te zijn, waaronder scholen, 
die nog asbest bevatten. En hierdoor zijn er dus 10 dodelijke slachtoffers gevallen sinds 1993. 
Het betreft hierbij mensenlevens van leraren, conciërges en leerlingen. 
De SP is zeer benieuwd of gemeente Zwolle inzichtelijk heeft hoe de situatie op de Zwolse 
scholen is. En of er andere gebouwen in Zwolle zijn waar asbest slachtoffers kan gaan eisen. 
 

 Dat brengt ons bij de volgende vragen: 
1. Heeft de gemeente inzichtelijk welke gebouwen asbest bevatten en hoeveel scholen in 

Zwolle asbest bevatten? Zo ja, om welke gebouwen gaat het hier in Zwolle?  
2. Indien gebouwen asbest bevatten, is de wethouder bereid deze gebouwen te saneren? 

Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke termijn? 
3. Indien het bij de gemeente onbekend is hoeveel gebouwen asbest bevatten, is de 

wethouder bereid om onderzoek te doen naar asbest in gebouwen? Zo ja, denkt de 
wethouder dat dit onderzoek voor scholen in de komende schoolvakantie zou kunnen 
worden uitgevoerd? Zo nee, waarom is de wethouder niet bereid om onderzoek te 
doen? 

  
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de SP-fractie; 
Emile Hoogterp 


